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Datum 

 

5 juni 2018 

Steller vragen 

 

Hans van der Elst 

Over agendapunt 

 

Commissie B&B d.d. 7 juni 2018 agendapunt 7; begroting Holland 

Rijnland 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen schriftelijk/mondeling te 

beantwoorden: 

 

Agendapunt 7  

 

In de adviesnota aan de raad wordt een kanttekening gemaakt: “...het is van belang – waar 

mogelijk - ondersteuning te zoeken bij andere Holland Rijnlandgemeenten voor onze 

verzoeken en extra krachten te bundelen in Leidse regio verband.” Kan het college 

verduidelijken op welke gemeenten wordt gedoeld en over welke onderwerpen dit gaat of zou 

kunnen gaan? 

 

Het gaat hier om de gemeenten waarmee de gemeente Voorschoten al een tijd samen werkt 

in Leidse regio verband: Leiden, Leiderdorp, Oegstgeest en Zoeterwoude. 

Er is de afgelopen jaren gewerkt aan een Toekomstvisie Leidse regio, deze is in 2016 

vastgesteld.    

Uitgangspunt van de toekomstvisie is dat we gezamenlijk méér bereiken voor de inwoners 

van de Leidse regio en dat ambities te groot zijn om alleen op te pakken. Dit uitgangspunt is 

de grondslag voor de regionale toekomstvisie met als leidraad “kwaliteiten versterken & 

krachten verenigen”. 

De toekomstvisie legt de basis voor veel inniger samenwerking tussen de vijf gemeenten in 

de Leidse regio. De vijf gemeenten willen de kwaliteiten van de regio en van de afzonderlijke 

gemeenten verder versterken, met een gezamenlijke ambitie voor “karaktervolle groei”. Hierin 

komen thema’s aan bod zoals – 

 Ambities voor wonen en groen  

 Regionale economie blijft werkgelegenheid en welvaart opstuwen  

 Verbeteringen in infrastructuur houden ons duurzaam bereikbaar en veilig  

 Als welvarende kennisregio lopen we voorop in duurzaamheid  

 Onze woon- en leefomgeving helpt ons gezond en vitaal te blijven  

 Iedereen telt mee en doet mee in onze samenleving  

 Voorzieningen evolueren mee met de behoeften van inwoners in de regio 

Op deze thema’s zouden we elkaar op kunnen blijven zoeken.  
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De loonkosten bij Holland Rijnland stijgen met meer dan 2,3%. Is het college het eens met 

deze loonstijging? 

 

Deze loonstijging is een wettelijke verplichting vanuit de CAO. De loonstijging heeft deze 

grootte, omdat deze samenhangt met het grote aantal taken dat Holland Rijnland voor de 

Holland Rijnland-gemeenten uitvoert. Een discussie zou kunnen zijn om de organisatie van 

Holland Rijnland af te slanken, waardoor er minder taken bij het samenwerkingsorgaan 

zouden komen te liggen. Daardoor zal ook dan de stijging van de loonkosten minder zijn.  

 

 

 

 

Toelichting (indien nodig): 

 

 
 


